
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – ___/25  

_____.2025. године 

 

 

 

                                                           З А П И С Н И К 

 

са 60. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 06.06.2025. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

  

Седници су присуствовали: председница Градске општине Севојно Мирјана Ђурић, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Милија Кулашевић, Верица 

Маричић, Борко Вујовић, Миливоје Јеремић, и Живан Ршумовић, начелница Управе 

Биљана Старовла и запослени у Управи Небојша Босиљчић.   

 Већници Игор Мариновић и Младенко Марковић су најавили одсуство. 

Председница је предложила допуну дневног реда да се као трећа тачка стави 

усвајање ревизорског извештаја, јер је исти достављен после сазивања седнице, а потребно 

га је усвојити да би се проследио Скупштини. Пошто није било других предлога за допуну 

дневног реда, допуњени дневни ред је усвојен са 7 гласова „ЗА“. 

 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА ОДРЖАВАЊЕ МЕЂУНАРОДНОГ 

ДЕЧИЈЕГ ФУДБАЛСКОГ ФЕСТИВАЛА „ТРОФЕЈ СЕВОЈНО“  

 

2. ФОРМИРАЊЕ ОРГАНИЗАЦИОНОГ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 

АКТИВНОСТИ ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ МЕЂУНАРОДНОГ ДЕЧИЈЕГ 

ФУДБАЛСКОГ ФЕСТИВАЛА „ТРОФЕЈ СЕВОЈНО“ 

 

3. РАЗМАТРАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РЕВИЗИЈИ КОНСОЛИДОВАНИХ 

ФИНАНСИЈСКИХ ИЗВЕШТАЈА ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА 

ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2024.   

 

4.  РАЗНО 

 

 

 



 Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 59.  

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било  примедби на записник, председница је исти дала на гласање и 

исти је усвојен са 7 гласова „ЗА“.   
 

 Прешло се на рад по дневном реду. 

   

1.   тачка дневног реда  

   Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање. Подсетио је да је  Спортски савез Ужице  дана 

05.06.2025. године доставио Градској општине Севојно  Пријаву за  организацију  

Међународног дечјег фудбалског фестивала „Трофеј Севојно“ као спортског такмичења 

од посебног значаја за Градску општину Севојно. Спортски савез је фестивал уврстио у 

свој годишњи програм рада у складу са прописаним програмским календаром. Потребно 

је да Веће донесе одлуку да се определе средства за одржавање фестивала за ову годину и 

да се формира организациони одбор. 

          

        Што се тиче средстава за финансирање овог турнира предложио је да се са позиције 

које је Веће је определило Решењем o расподели средстава за подршку локалним 

спортским организацијама, удружењима и савезима, за посебне програме, издвоји 

3.720.000,00 хиљада динара за одржавање Међународног дечијег фудбалског фестивала 

„Трофеј Севојно 2025“   

Спортски савез Ужице организује и спроводи активности око реализације програм  

и са њима се закључује уговор уз обавезу да после реализације достави извештај у 

утрошеним средствима Градској општини Севојно. 

  

        Након дискусије у којој су узели учешће остали  већници председница је дала предлог 

на гласање, и са 7 гласова „ЗА“ донет је закључак којим се одобравају средства у износу 

од 3.720.000,00 динара за одржавање Међународног дечјег фудбалског фестивала „Трофеј 

Севојно 2025“. 

 

2.  тачка дневног реда  

    

 

    Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање. Везано за предходну тачку дневног реда 

Кулашевић је рекао да је за Међународни дечији фудбалски фестивал „Трофеј Севојно“ 

потребно формирати организациони одбор за спровођење свих активности везаних за ову 

манифестацију. 

        Предлажио је да се у Организациони одбор именују два представника Градске 

општине и то заменик председника и члан Већа задужен за област спорта, испред 

Спортског савеза Ужице секретар Спортског савеза и испред Фудбалског клуба „Севојно“, 

председник и један члан Управног одбора, а то су: Мијодраг Пејић за председника 

Организационог одбора и за чланове, Милија Кулашевић, Драгиша Кузмановић, Недељко 

Милосављевић и Аврам Илић. 



 Предлог је усвојен са 7 гласова „ЗА“ и Веће је донело Решење о формирању 

Организационог одбора Међународног дечијег фудбалског фестивала „Трофеј Севојно 

2025“. 

 

 

3.  тачка дневног реда  

 

 Председавајућа је обавестила присутне да је овлашћена ревизорска кућа 

„ФИНЕКСПЕРТИЗА“ д.о.о. из Београда сачинила Извештај о ревизији консолидованих 

финансијских извештаја завршног рачуна буџета градске општине Севојно за 2024. 

годину. Извештај ревизора чини саставни део Одлуке о завршном рачуну буџета Градске 

општине Севојно за 2024. годину, и потребно је да Веће усвоји извештај и достави га 

Скупштини на разматрање.   Отворила је расправу по овој тачки дневног реда.  

Чланови Већа нису имали примедби на Извештај, па је  исти дат на гласање и усвојен 

са 7 гласова „ЗА“. 

 

 

 Председница је закључила седницу у 10.30 часова. 

  

       Записник водила:                                          

         Славица Марић        ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                                Мирјана Ђурић      

 

 

 

  


